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Lietuvos krepšinio veteranų lygos 
Įmonės kodas 302469405, reg. adresas A. Purėno g. 18, LT-51370 Kaunas 

LIETUVOS KREPŠINIO VETERANŲ LYGOS PREZIDIUMO 
HIBRIDINIO POSĖDŽIO PROTOKOLAS Nr. 35  

 
 

Du tūkstančiai dvidešimt antrų metų rugpjūčio mėnesio dvidešimt antra diena (2022-08-22), 14:00 val.  
          LKF būstinė, Krepšinio namai, Santakos g. 11, Kaunas 

 
 

Posėdis vyko 2022 m. rugpjūčio 22 d. 14:00 val. LKF būstinėje, Krepšinio namuose. 
Posėdžio pirmininkas – Lietuvos krepšinio veteranų lygos (toliau – LKVL) prezidentas Algimantas 
Stasys Anužis. 
Posėdžio sekretorius – LKVL narys Saulius Lapienis. 
Posėdyje dalyvavo 6 prezidiumo nariai: Algimantas Anužis, Anatolijus Čupkovas, Viktoras Ruželė 
(zoom), Artūras Kvedaras, Arvydas Venclovas, Solveiga Liesienė (zoom). 
Nedalyvavo 4 prezidiumo nariai: Ignas Malikėnas, Juozas Storpirštis, Romualdas Brazauskas, 
Vygandas Valiukevičius  
Posėdyje dalyvavo LKVL direktorius Vitoldas Masalskis (zoom). 

 
Kvorumas yra.  

  
DARBOTVARKĖ 

 
1. Pasiruošimas 2022 metų „Baltic Cup“ turnyrui (Vitoldas Masalskis).  
2. Pasiruošimas 2022-2023 metų LKVL 5x5 ir 3x3 čempionatams (Vitoldas Masalskis, Saulius 
Lapienis).  
3. 2022 metų finansinė LKVL situacija (Algimantas Stasys Anužis). 
4. FIMBA 2022 metų Europos čempionato išvados (Algimantas Stasys Anužis). 
5. Einamieji klausimai. 

             
                   Prezidiumo posėdžio Nr. 35 darbotvarkė patvirtinta vienbalsiai. 

   
1. SVARSTYTA: 

Pasiruošimas 2022 metų „Baltic Cup“ turnyrui. 
 

   Vitoldas Masalskis informavo prezidiumo narius, kad 2022 metų „Baltic Cup“ turnyras vyks 
spalio 7-9 d. Palangoje. Turnyro pravedimui su Palangos miesto savivaldybe yra suderintos dvi 
sporto salės – Palangos sporto centro salė ir Palangos Šventosios pagrindinės mokyklos salė. 
Taip pat turnyro pravedimo datos yra suderintos su Latvija ir Estija.  

 
 

               NUTARTA: 
                     Pavesti LKVL direktoriui iki 2022 metų rugpjūčio 31 d. surinkti duomenis iš Latvijos ir  
                Estijos apie tai, kokių krepšinio veteranų vyrų ir moterų amžiaus grupių komandos ir kiek jų 
                atvyks į turnyrą. 
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2. SVARSTYTA: 
     Pasiruošimas 2022-2023 metų LKVL 5x5 ir 3x3 čempionatams. 

 
a) LKVL 5x5 čempionato klausimu Vitoldas Masalskis informavo, kad komandų registracija 

prasidės po 2022 metų rugsėjo 15 d. ir vyks iki spalio 10 dienos. Čempionatas prasidės 
lapkričio 5 d. 

b) LKVL 3x3 čempionato klausimu Saulius Lapienis pateikė prezidiumui svarstymui 
2022/2023 metų čempionato nuostatų projektą. Taip pat S. Lapienis supažindino su 
FIBA3x3 taisyklėmis. S. Lapienis informavo, kad komandų registracija prasidės nuo 2022 
metų rugsėjo 15 d. ir vyks iki spalio 31 dienos. Čempionatą planuojama pradėti š.m. 
lapkričio mėnesio paskutinį savaitgalį. 

       
        

                    NUTARTA: 
a) Pavesti LKVL direktoriui spalio 14 d. prezidiumo posėdžiui pasiūlyti kelis variantus 

2022/2023 m. 5x5 čempionatui pravesti. 
b) Tvirtinti 2022/2023 metų LKVL 3x3 čempionato nuostatus (priedas Nr. 1) ir taisykles 

(priedas Nr. 2). 
           

3. SVARSTYTA:  
     2022 metų finansinė LKVL situacija. 
 
        Algimantas Stasys Anužis informavo prezidiumo narius, kad šiuo metu LKVL savo 
sąskaitoje turi apie 6 000 eurų. Situacija kaip ir visur sudėtinga, bet ne beviltiška. Pas visus 
rėmėjus situacija neapibrėžtai sunki, tad surinkti lėšas krepšinio veteranams darosi vis sunkiau. 

 
 
                      NUTARTA:   
                          Atsižvelgti į Algimanto Stasio Anužio informaciją apie LKVL finansinę situaciją ir bendrai  
                      sutelktomis jėgomis ją gerinti. 
      

4. SVARSTYTA:  
FIMBA 2022 metų Europos čempionato išvados. 

  
                            Algimantas Stasys Anužis informavo apie tai, kad FIMBA 2022 metų Europos čempionate 
                         dalyvavusi viena Lietuvos moterų komanda pažeidė FIMBA nuostatus. Prezidento nuomone, 
                         tai nedaro garbės Lietuvos krepšiniui. 

 
                  

                        NUTARTA:  
                            Prezidiumo nariai bendru sutarimu pritarė LKVL prezidento Algimanto  Stasio Anužio  
                        pasiūlymui, kad visuomet reikia pranešti, informuoti komandas, o gal ir jas pakontroliuoti,  
                        kad jos vykdamos į tarptautinius turnyrus laikytųsi nustatyto varžybų reglamento. 
                        

5. SVARSTYTA:  
Einamieji klausimai. 
 
Dėl LKVL direktoriaus išlaidų automobiliui (panaudos sutartis). 
 

                        NUTARTA:  
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                           Įvesti kiekvieno mėnesio nuvažiuotų kilometrų apskaitos sistemą, kurą pilti pagal nustatytą 
                        automobilio kuro normą, taip pat panaudoti nustatytą koeficientą eksploatacinėms automobilio 
                        Mercedes LBT 602 išlaidoms padengti.  
 
 
 
              Posėdžio pirmininkas       Algimantas Stasys Anužis      ___________________________ 
     
 
            
 
               Posėdžio sekretorius         Saulius Lapienis       _________________________________ 
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